

**SDG LIBRARY – SDG READS 2025 GUESS THE AUTHOR
WIN ONE OF THE AUTHORS BOOKS
CONTEST PRIZE DRAW – TERMS AND CONDITIONS
MAY 1, 2025**



ELIGIBILITY

This contest prize draw is open to residents of the United Counties of Stormont, Dundas, and Glengarry. Entrants must be aged 18 years and older.

PRIZES

The total prize pool is approximately \$20 and consists of one (1) paperback book.

CONTEST PERIOD

The contest will open at 12:00am Saturday, May 3, 2025, and close at 11:59pm on Saturday, May 17, 2025.

ENTRY

To enter the contest prize draw, entrants are required to submit an entry ballot with their guess and contact details to an SDG Library staff member at any one of SDG Library's fifteen (15) branches. Entrants can enter as many times as they like.

The entry ballot will be used to ascertain a correct guess and to contact the winner. Only complete if you would like to be entered into the contest prize draw. Collected information will be handled in accordance with The Canada Privacy Act.

NOTIFICATION OF WINNERS

The contest prize draw will be conducted on Friday, May 24, 2025. Entrants will be placed into a random prize draw on the provision that the entrant has met the eligibility and entrance criteria and answered correctly. The winner will be contacted on the phone number provided.

DISQUALIFICATION

Entrants will be disqualified from entering the prize draw if they:

1. Do not meet the eligibility criteria outlined under **Eligibility**.
2. Do not meet the entry requirements outlined under **Entry**.

CONTACT INFORMATION

If you have any questions, concerns, or if you need additional information please contact:

Maria Steffen

Communications and Marketing Coordinator

SDG Library

106-26 Pitt Street, Cornwall, ON, K6J 3P2

Phone: (613) 936-8777 (extension 1239)

Email: msteffen@sdglibrary.ca

**BIBLIOTHÈQUE SDG – SDG READS 2025 DEVINEZ L'AUTEUR
GAGNEZ L'UN DES LIVRES DE L'AUTEUR
TIRAGE AU SORT DU CONCOURS – CONDITIONS GÉNÉRALES
1 mai 2025**



ADMISSIBILITÉ

Ce concours est ouvert aux résidents des comtés de Stormont, Dundas et Glengarry. Les participants doivent être âgés d'au moins 18 ans.

PRIX

Le montant total des prix est d'environ 20 \$ et consiste en un (1) livre broché.

PÉRIODE DU CONCOURS

Le concours débutera à minuit le samedi 3 mai 2025 et se terminera à 23 h 59 le samedi 17 mai 2025.

ENTRÉE

Pour participer au tirage au sort, les participants doivent remettre bulletin de participation avec leur réponse et leurs coordonnées à un membre du personnel de la bibliothèque SDG dans l'une des quinze (15) succursales de la bibliothèque SDG. Les participants peuvent participer autant de fois qu'ils le souhaitent.

Le bulletin de participation sera utilisé pour vérifier la bonne réponse et contacter le gagnant. À remplir uniquement si vous souhaitez participer au tirage au sort. Les informations recueillies seront traitées conformément à la Loi sur la protection des renseignements personnels au Canada.

NOTIFICATION DES GAGNANTS

Le tirage au sort du concours aura lieu le vendredi 24 mai 2025. Les participants seront inscrits à un tirage au sort aléatoire à condition qu'ils remplissent les critères d'éligibilité et de participation et qu'ils aient répondu correctement. Les gagnant seront contactés par téléphone aux coordonnées fournies.

DISQUALIFICATION

Les participants seront disqualifiés du tirage au sort s'ils :

1. Ne remplissez pas les critères d'admissibilité énoncés dans la section **Admissibilité**.
2. Ne remplissez pas les conditions d'admission énoncées dans la section **Admission**.

COORDONNÉES

Si vous avez des questions, des préoccupations ou si vous avez besoin d'informations supplémentaires, veuillez contacter :

Maria Steffen

Coordonnatrice des communications et du marketing

Bibliothèque SDG

106-26, rue Pitt, Cornwall (Ontario) K6J 3P2

Téléphone : (613) 936-8777 (poste 1239)

Courriel : msteffen@sdglibrary.ca